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Abstract (en)
[origin: CA2866532A1] The invention relates to a security feature for value documents, in particular bank notes, identification cards and the like,
wherein the security feature has at least two tactilely detectable structures which are located on at least one side of a substrate of' the value
document. Each of the at least two tactilely detectable structures has a tactilely detectable surface condition, wherein the surface condition of at
least two tactilely detectable structures differs. According to the invention, the sum of the areas of the at least two tactilely detectable structures
amounts to at least 30%, preferably at least 50%, based on the total area of one side of the value document.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Sicherheitsmerkmal für Wertdokumente, insbesondere Banknoten, Ausweiskarten und dergleichen, wobei das
Sicherheitsmerkmal mindestens zwei taktil erfassbare Strukturen aufweist, die sich auf mindestens einer Seite eines Substrats des Wertdokuments
befinden. Jede der mindestens zwei taktil erfassbaren Strukturen weist hierbei eine taktil erfassbare Oberflächenbeschaffenheit auf, wobei sich die
Oberflächenbeschaffenheit von mindestens zwei taktil erfassbaren Strukturen unterscheidet. Erfindungsgemäß beträgt die Summe der Flächen
der mindestens zwei taktil erfassbaren Strukturen bezogen auf die Gesamtfläche einer Seite des Wertdokuments mindestens 30%, bevorzugt
mindestens 50%.
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